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PROTOKOLS 
Talsos 

 

2021.gada 22.jūlijā                            Nr. 4 

 

Sēde sasaukta plkst.14.00 

Sēdi atklāj plkst.14.00 

 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audio formātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītājs Sandra Pētersone – Talsu novada domes priekšsēdētāja 

Protokolētāja Elīna Grīnberga – Talsu novada pašvaldības sekretāre  

 

Sēdē piedalās 18 deputāti:    

Andis Astrātovs 

Andis Āboliņš 

Gaidis Bērziņš 

Ieva Brūna  

Andra Grīvāne 

Almants Kalniņš (aiziet plkst.14.14) 

Kalvis Kalniņš  

Dainis Karols  

Eva Kārkliņa 

Juzefa Kļava 

Ilva Norenberga 

Māris Rozenbergs 

Aldis Pinkens 

Lauris Pīlēģis 

Sandra Pētersone 

Ainis Stūrmanis  

Gundars Sebris 

Oļegs Solovjovs  

 

Sēdē nepiedalās 1 deputāts:   

Edgars Zelderis – attaisnotu iemeslu dēļ 



 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības administrācijas darbinieki:  

         Ieva Krēķe – Talsu novada pašvaldības izpilddirektore 

         Evita Veide – Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietniece 

         Arvis Lagzdiņš – Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietnieks 

         Solvita Zemīte – Talsu novada pašvaldības Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas 

vadītāja 

         Ilze Lagzdiņa – Talsu novada pašvaldības Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja 

         Ainārs Korulis – Talsu novada pašvaldības Juridiskās nodaļas vadītāja p.i. 

         Inita Fedko – Talsu novada pašvaldības Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas    

vadītāja 

         Aija Lorence – Talsu novada pašvaldības Kancelejas vadītāja 

         Eva Zolneroviča – Talsu novada pašvaldības Juridiskās nodaļas Personāla daļas vadītāja 

         Jānis Kārklevalks – Talsu novada pašvaldības Informācijas tehnoloģiju nodaļas    

datortīkla administrators 

          Elīna Grīnberga – Talsu novada pašvaldības sekretāre 

       

Sēdes  vadītāja  S.Pētersone  informē, ka saskaņā ar Talsu novada pašvaldības 

nolikuma 101.punktu  domes sēde tiek ierakstīta video un audio formātā un pārraidīta kā 

videokonference publiskā interneta vidē,  un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas 

un apstrādes noteikumu ievērošanu. 

 

S.Pētersone iepazīstina ar sēdes darba kārtību. 

 

S.Pētersone aicina balsot par darba kārtību. 

 

Ar 18 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, L.Pīlēģis, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, O.Solovjovs), pret nav, atturas nav, apstiprināta 

 

DARBA KĀRTĪBA: 

1. Par Talsu novada pašvaldības izpilddirektora iecelšanu. 

2. Par Talsu novada pašvaldības pārstāvju deleģēšanu darbam  Kurzemes 

plānošanas reģiona attīstības padomē. 

3. Par atļauju Sandrai Pētersonei savienot valsts amatpersonas amatus. 

4. Par atļauju Aldim Pinkenam savienot valsts amatpersonas amatus. 

5. Par Talsu novada domes deputātu un pašvaldības darbinieku dalību  

Latvijas Pašvaldību savienības komitejās un apakškomitejās. 

6. Par Talsu tautas nama lielās zāles nodošanu bezatlīdzības lietošanā Talsu 

pensionāru biedrībai. 

 

 

 

 

 

 



 

1. 

 Par Talsu novada pašvaldības izpilddirektora iecelšanu  

S.Pētersone, A.Stūrmanis, I.Norenberga, G.Bērziņš 

S.Pētersone ziņo par lēmuma projektu. Saskaņa ar Administratīvo teritoriju un 

apdzīvoto vietu likuma Pārejas noteikumu 6.punktu lielākās pašvaldības izpilddirektors, kurš 

ir bijis apvienojamo novadu izpilddirektors kopumā, ir izpilddirektors, kurš veic savus 

pienākumus līdz jauna izpilddirektora iecelšanai. Talsu novadā ir četri izpilddirektori. 

Izpilddirektori ir izvērtēti. Izvērtēšana ir notikusi divos posmos, pirmajā posmā ar rīkojumu 

tika izveidota darbinieku darba grupa, kurā bija personāldaļu vadītāji no visiem novadiem, kas 

izskatīja priekšrocības palikt amatā. Otrajā posmā izpilddirektoriem bija jāiesniedz savs 

redzējums par to, kā viņi redz novada attīstību kopumā, sadarbību ar lēmējvaru un to, kādi būs 

viņu izvirzītie galvenie uzdevumi, mērķi un arī, kādā veidā tos sasniegt nākamajā periodā. 

Iesniegumus par pretendēšanu uz izpilddirektora amatu iesniedza visi četri izpilddirektori. 

Izvērtējot darbinieku atbilstību Darba likuma prasībām, tika saņemts priekšlikums no 

komisijas veikt sarunas ar izpilddirektoriem, jo virkne izpilddirektoru, kas bija no Mērsraga 

un no Rojas novada, nevēlējās turpināt pretendēt uz šo amatu. Tas tika izdarīts, un ir saņemts 

arī rakstisks iesniegums par to, ka šie pretendenti tālākā procesā nepiedalās. Nākamais solis 

bija divu pretendentu –  Janitas Vandas Valteres no Dundagas novada un Ievas Krēķes no 

Talsu novada uzklausīšana. Norāda, ka, uzklausot pretendentus, viņas priekšlikums ir virzīt 

izpilddirektora apstiprināšanai Ievu Krēķi. Kā pamatojumu min, ka I.Krēķei piemīt zināšanas, 

kas ir nepieciešams izpilddirektora darbā. I.Krēķe ir ar labām prasmēm, kuras spēj nodrošināt 

procesu virzību. I.Krēķei ir izvirzīti konkrēti mērķi un viņa zina, kādā veidā vēlas šo darbu 

turpināt. Min, ka iepriekšējā pieredze, kas viņai ir bijusi sadarbība ar I.Krēķi, ir  iezīmējusi to, 

ka ir skaidri uzdevumi, ir skaidri mērķi un ļoti liela apņēmība un arī stingra rīcība šo soļu 

realizēšanai.  

 

S.Pētersone Talsu novada pašvaldības izpilddirektora amatam izvirza Ievu Krēķi. 

 

A.Stūrmanis pauž viedokli, ka nepārprotami I.Krēķe ir cienījams kandidāts, un no 

tiem kandidātiem, kas tika izskatīti, viennozīmīgi ir stiprākā. Min, ka viņu mulsina fakts, ka 

iekšējā konkursa gaitā divi pretendenti ir reizē atteikušies. Norāda, ka iestājas par atklātu 

konkursu, kā tas notiek vairākās citās pašvaldībās – lai tas notiek godīgi un atklāti, un I.Krēķe 

pilnīgi noteikti var pretendēt. Ierosina līdz tam piedāvāt I.Krēķei strādāt kā vietas izpildītājai 

ar visu plašās koalīcijas atbalstu,jo vismaz tādā veidā mazinātu šaubas par to, ka konkurss ir 

bijis mazliet necaurspīdīgs. Min, ka viņu uztrauc profesionāļu atplūdums no novada domes, 

principā vairāki speciālisti ir aizgājuši prom un ir iesniegti vēl vairāki iesniegumi. Norāda, ka 

kadru politika šobrīd domē klibo. Arī šie lielie projekti, kā rezultātā ir radušies principā jau 

materiāli zaudējumi, iespējams, ka domei vajadzēs segt lieliem projektiem CFLA aprēķinātās 

korekcijas. Norāda, ka nav pret I.Krēķi kā kandidāti, bet būs pret tikai tāpēc, ka ir par atklātu 

konkursu. 

I.Norenberga pauž viedokli, ka arī viņa un atsevišķi viņas kolēģi ir par atklātu amata 

konkursu. Cienot I.Krēķes darbu šo divu gadu laikā pašvaldībā, cienot to, ka I.Krēķe ir 

veiksmīgi spējusi komunicēt gan ar lēmējvaru, gan ar sabiedrību kopumā, augsti vērtē to, ko 

I.Krēķe ir sasniegusi pašvaldības darba organizācijas sakārtošanā, tomēr viņu skatījumā ir 



vairāki atsevišķi problēmjautājumi, gan kadru mainība, gan atklātās vakances, kas gada laikā 

nav mazinājušās. Tās ir problēmas ar lielajiem projektiem, tā ir stingrība, kas ir nepieciešama 

izpilddirektora amatā. Un tā noteikti ir politiskā spiediena izturība, kas tomēr šī gada laikā arī 

ir pietrūkusi. Min, ka balsojumā sanāk, ka viņai ir jābalso “pret” I. Krēķi, bet pamatā balsos 

“par” atklātu amata konkursu, tas nav “pret” I.Krēķi kā pret darbinieci, tomēr atbalstu paust 

I.Krēķei nevarēs. Piebilst, ka sarunās ar izpilddirektoru kandidātiem izskanēja visai pozitīva 

doma – noteikt konkrētus uzstādījumus, kas noteiktā periodā, piemēram, gada laikā, 

izpilddirektoram būs jāpaveic, un tad tas būtu kā atskaites punkts, pēc kura vērtēt 

izpilddirektora darbu, teiksim, kādā pusgadā vai gadā vai konkrētā periodā. 

Informē, ka ir “par” atklātu amata konkursu, tāpēc šoreiz balsos “pret”. 

G.Bērziņš pauž viedokli, ka atklātam konkursam ir savi pozitīvie aspekti, taču tai pat 

laikā ir jāapzinās, ka šobrīd pašvaldībai ir ļoti daudzi uzdevumi, gan tie, kuri izriet no 

administratīvi teritoriālās reformas pabeigšanas, gan arī tekošie darbi, projekti, 

problēmjautājumi. Min, ka viņa personīgais un arī Nacionālā apvienība „Visu Latvijai!” – 

„Tēvzemei un Brīvībai/LNNK” kolēģu vairākuma viedoklis ir, ka I.Krēķei jāļauj turpināt 

darbu, jo gads vai varbūt nedaudz vairāk nav bijis tomēr pietiekams laiks, lai sevi parādītu. 

Norāda, ka neatkarīgi no tā, kurš būs izpilddirektors, darba apjoms būs milzīgs. Protams, ka 

mūsu uzdevums kā lēmējvarai ir sekot līdzi izpildvaras darbam, un līdz ar to mums noteikti 

būs ļoti svarīgi redzēt un dzirdēt par to, kas ir izdarīts konkrētā laikā –  vai tas būtu pusgads 

vai gads ar tādu zināmu atskaites punktu.  

 

S.Pētersone kā Balsu skaitītāju komisijas kandidātus  jautājuma izskatīšanai izvirza 

Gundaru Sebri, Ilvu Norenbergu un Juzefu Kļavu. 

Citu priekšlikumu nav. 

 

S.Pētersone aicina balsot par Balsu skaitītāju komisijas sastāvu – Gundars Sebris, Ilva 

Norenberga, Juzefa Kļava. 

 

Ar 18 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, A.Kalniņš, K.Kalniņš, 

J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, L.Pīlēģis, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, O.Solovjovs), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ apstiprināt Balsu skaitītāju komisiju: Gundars Sebris, Ilva 

Norenberga, Juzefa Kļava. 

 

S.Pētersone aicina Balsu skaitītāju komisiju uzsākt darbu. 

Tiek sagatavotas vēlēšanu zīmes. 

Balsu skaitītāju komisija izdala deputātiem vēlēšanu zīmes.  

Notiek balsošana – vēlēšanu zīmju aizpildīšana. 

Balsu skaitītāju komisija pamet sēdes zāli, lai veiktu balsu skaitīšanu. 

S.Pētersone  ierosina  izsludināt  sēdes  pārtraukumu līdz  Balsu skaitītāju komisija 

atgriezīsies. 

Iebildumu nav. 

Plkst.14.14 tiek izsludināts domes sēdes pārtraukums.  

Plkst.14.14 aiziet A.Kalniņš. 

Plkst.14.24 tiek atsākta domes sēde. 

 

G.Sebris nolasa Balsu skaitītāju komisijas protokolu Nr.1. 

G.Sebris nolasa Balsu skaitītāju komisijas protokolu Nr.2. 



 

Saskaņā ar Balsu skaitītāju komisijas protokoluNr.2: 

Balsojumā piedalās 18 deputāti.  Atkārtotas vēlēšanu zīmes nav izsniegtas. 

Ir saņemtas18 derīgas vēlēšanu zīmes, nederīgu vēlēšanu zīmju nav. 

 

“Par Talsu novada pašvaldības izpilddirektora iecelšanu”: atklātas balsošanas ar 

vēlēšanu zīmēm deputātu balsojums: 

 

PAR –13 (G.Sebris, S.Pētersone, E.Kārkliņa, G.Bērziņš, A.Pinkens, M.Rozenbergs, 

A.Astrātovs, A.Grīvāne, A.Kalniņš, D.Karols, K.Kalniņš, J.Kļava, O.Solovjovs). 

 

PRET–5 (I.Norenberga, L.Pīlēģis, I.Brūna, A.Stūrmanis, A.Āboliņš). 

 

S.Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu kopumā ar iebalsoto redakciju. 

 

Ar 12 balsīm par (A.Astrātovs, G.Bērziņš, K.Kalniņš, J.Kļava, D.Karols, E.Kārkliņa, 

A.Grīvāne, A.Pinkens, S.Pētersone, M.Rozenbergs, G.Sebris, O.Solovjovs), 5 pret (I.Brūna,  

A.Āboliņš,  L.Pīlēģis,  A.Stūrmanis,  I.Norenberga), atturas nav, 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.13 “Par Talsu novada pašvaldības izpilddirektora iecelšanu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

I.Krēķe pateicas par izrādīto uzticību. Apsola, ka turpinās strādāt un turpinās to, ko ir 

iesākusi līdz šim, ka strādās godprātīgi un ar vislielāko atbildības sajūtu, lai visi kopā varam 

sasniegt tos mērķus, kas ir jāsasniedz. 

 

A.Āboliņš pamato savu balsojumu. Novēl uzlabot mikroklimatu izpildvarā. 

J.Kļava apsveic I.Krēķi ar uzvaru. Novēl darbā uzlabot iekšējo kontroles sistēmu 

administrācijā. Nodrošināt drošu finanšu vadību ar saimnieciskumu, lietderību un 

efektivitāti. Uzlabot Talsu novada kapitālsabiedrību pārvaldību. Norāda, ka būs viena no 

tām, kura iestās, ka būs jāsastāda gada pasākumu programma ar uzstādītiem mērķiem, ar 

izmērāmiem rādītājiem, lai novads pozitīvi un efektīvi virzītos un arī tiktu spodrinātu mūsu 

tēls. 

G.Bērziņš apsveic I.Krēķi ar ievēlēšanu. Min, ka Nacionālās apvienības „Visu 

Latvijai!” – „Tēvzemei un Brīvībai/LNNK” vārdā vēlas bilst dažus vārdus – man un maniem 

kolēģiem šķiet, ka šis ir savā ziņā arī tāds kā avansa balsojums. Norāda, ka ļoti aktuāls ir 

jautājums personāla politikas veiksmīgā īstenošanā. Aicina ļoti rūpīgi pievērst uzmanību 

darba organizācijai. Novēl spēju noteikt prioritātes. Atzīt kļūdas, ja tādas ir. Un, kā jau arī 

šeit, kolēģi minēja, domāju, ka gads varētu būt tas atskaites periods, kad redzam, kas ir 

izdarīts, ko varbūt vajadzētu darīt labāk un vairāk. Pauž cerību par veiksmīgu sadarbību. 

Novēl izturību šajā darbā. 

L.Pīlēģis pamato savu balsojumu. Apsveic I.Krēķi ar ievēlēšanu. Min, ka viņa 

balsojums “pret” bija vairāk nevis tieši pret I.Krēķi, bet ar domu, lai norādītu uz atsevišķām 

Pauž uzskatu, ka galvenā šī problēma ir kadru trūkums, kas pēdējā gada laikā ir 

saasinājusies. Norāda, ka tuvākajā laikā gribētu redzēt risinājumu un versijas, kā mēs šo 

problēmu efektīvi un salīdzinoši īsā laikā varam atrisināt. Ja šo problēmu neatrisināsim, tad 



diemžēl nekas cits nenotiks. Vēršu uzmanību uz šīm lietām un sekos līdzi, lai tas maksimāli 

ātri tiek atrisināts. 

D.Karols izsaka pateicību I.Krēķei par dalību nosacītā konkursā un par sava veida 

uzvaru. Norāda, ka svarīgi ir saglabāt stabilitāti, jo administratīvi teritoriālās reformas gaita, 

tā ierosināšana un nākotne nav spoža, un šeit ir ļoti svarīgi pieņemt izsvērtus, pamatotus 

lēmumus un lēmumus, kas ir vērsti par labu mūsu sabiedrībai un visiem novadā esošajiem. 

Novēl saglabāt to komunikācijas spēju vai viņu pilnveidot, ja kādos gadījumos tā ir bijusi 

vajadzīga. Saglabāt veselo saprātu starp lēmējvaru, izpildvaru un realizēt dotos uzdevumus. 

Min, ka kolēģi ir norādījuši, ka varbūt atskaites punkts ir gads. Norāda, ka vajadzētu jau 

ātrāk, kad šis atskaites punkts varētu būt, jo ir ļoti daudzi izaicinājumi, kuriem vajag 

risinājumu un sasniegto rezultātu. 

A.Pinkens apsveic I.Krēķi ar apstiprināšanu amatā. Min, ka viņu priecē tas, ka šīs 

dienas balsojums nodrošina pašvaldībai iepriekš sākto virzienu un sākto darbu turpināju bez 

jebkāda pārrāvuma, ieslēdzot nākamo ātrumu. Norāda, ka svarīgākais šobrīd ir veiksmīgi 

pabeigt reformas prasītās reorganizācijas dažādu iestāžu apvienošanās procesu. Lai 

pašvaldības pakalpojumu iedzīvotājiem iegūtu augstāku kvalitāti, labāku pieejamību. Novēl 

veiksmi. 

 

 

2. 

Par Talsu novada pašvaldības pārstāvju deleģēšanu darbam  Kurzemes 

plānošanas reģiona attīstības padomē   

S.Pētersone, A.Lorence, I.Norenberga 

 

A.Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

 

I.Norenberga min, ka šis gads būs īpašs ar to, ka Kurzemes plānošanas reģiona 

attīstības padomē būs plānota vadības maiņa. Jautā, kāda ir Talsu novada pašvaldības 

iespējamo pārstāvju nostāja par izvirzītajiem kandidātiem? 

S.Pētersone atbild, ka no savas puses var teikt, ka jā, šis ir gads, kad ir jāpārvēl 

Kurzemes plānošanas reģiona vadītājs un vadītāja vietnieks. Teikt to, vai tā būs maiņa vai 

nebūs maiņa, šobrīd, ir pāragri, jo šobrīd nav zināmi izvirzītie pretendenti. Pretendenti var tikt 

izvirzīti arī padomes sēdes laikā.  

I.Norenberga jautā, vai šis jautājums tiks saskaņots arī ar pārējo deputātu sastāvu? 

S.Pētersone atbild, ka tiklīdz kā būs zināmi pretendenti, tā noteikti tas tiks pārrunāts, 

bet ir jāsaprot, ka šīs izmaiņas var notikt arī tieši šajā sanāksmes laikā.  

 

Ar 17 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, K.Kalniņš, J.Kļava, 

D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, L.Pīlēģis, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, O.Solovjovs), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.14 “Par Talsu novada pašvaldības pārstāvju deleģēšanu darbam  

Kurzemes plānošanas reģiona attīstības padomē”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 



3. 

Par atļauju Sandrai Pētersonei savienot valsts amatpersonas amatus   

S.Pētersone, A.Lorence 

 

A.Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

 

 

Ar 17 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, K.Kalniņš, J.Kļava, 

D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, L.Pīlēģis, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, O.Solovjovs), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.15 “Par atļauju Sandrai Pētersonei savienot valsts amatpersonas amatus”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

4. 

Par atļauju Aldim Pinkenam savienot valsts amatpersonas amatus  

S.Pētersone, A.Lorence 

 

A.Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

 

A.Pinkens informē, ka balsojumā nepiedalīsies. 

 

 

Ar 16 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, K.Kalniņš, J.Kļava, 

D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, L.Pīlēģis, S.Pētersone, M.Rozenbergs, 

G.Sebris, A.Stūrmanis, O.Solovjovs) [A.Pinkens balsojumā nepiedalās], pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.16 “Par atļauju Aldim Pinkenam savienot valsts amatpersonas amatus”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

5. 

Par Talsu novada domes deputātu un pašvaldības darbinieku dalību  Latvijas 

Pašvaldību savienības komitejās un apakškomitejās  

S.Pētersone, A.Lorence 

 

A.Lorence ziņo par lēmuma projektu. Informē, ka pēc Finanšu komitejas lēmuma 

projekts ir papildināts – 2.4. punktā ir pievienots deputāts Edgars Zelderis un 3.4. punktā 

deputāts Lauris Pīlēģis. 

 

 

 

 



Ar 17 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, K.Kalniņš, J.Kļava, 

D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, L.Pīlēģis, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, O.Solovjovs), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.17 “Par Talsu novada domes deputātu un pašvaldības darbinieku dalību  

Latvijas Pašvaldību savienības komitejās un apakškomitejās”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

6. 

Par Talsu tautas nama lielās zāles nodošanu bezatlīdzības lietošanā Talsu 

pensionāru biedrībai  

S.Pētersone, A.Korulis 

 

A.Korulis ziņo par lēmuma projektu. 

 

 

Ar 17 balsīm par (A.Astrātovs, A.Āboliņš, G.Bērziņš, I.Brūna, K.Kalniņš, J.Kļava, 

D.Karols, E.Kārkliņa, A.Grīvāne, I.Norenberga, A.Pinkens, L.Pīlēģis, S.Pētersone, 

M.Rozenbergs, G.Sebris, A.Stūrmanis, O.Solovjovs), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.18 “Par Talsu tautas nama lielās zāles nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

Talsu pensionāru biedrībai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

Sēde slēgta plkst.14.45 

 

Sēdes vadītājs     (paraksts*)   S.Pētersone 

Parakstīts 28.07.2021. 

 

Protokolētāja         E.Grīnberga 

Parakstīts 28.07.2021.                                     (paraksts*)  

 

*ŠIS DOKUMENTS PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR  LAIKA ZĪMOGU 


